

ຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບຈາກຂະແໜງການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ	
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດຮັກສາຄວາມປອດໄພ
ປະເພດເອກະສານ	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດ
ວັນທີແກ້ໄຂຂໍ້ມູນລ່າສຸດ	16.10.2020
ພາກສ່ວນຮັບຜິດຊອບ	ອົງການຄຸ້ມຄອງວຽກງານວິສາຫະກິດຄວາມປອດໄພ
ຜູ້ທີ່ສາມາດຍືນຂໍເອກະສານ	ບຸກຄົນ ແລະ ນິຕິບຸກຄົນທີ່ຖືສັນຊາດລາວໂດຍກໍາເນີດ ທີ່ມີຈຸດປະສົງສ້າງຕັ້ງວິສາຫະກິດຮັກສາຄວາມປອດໄພ ຢູ່ ສປປ ລາວ
ເງື່ອນໄຂໃນການຂໍເອກະສານ	- ມີທຶນຈິດທະບຽນຕໍາສຸດ ໜຶ່ງພັນລ້ານກີບ ແລະ ໃຫ້ມີບັນຊີເງິນສົດຝາກຢູ່ທະນາຄານ ຫ້າຮ້ອຍລ້ານກີບຂຶ້ນໄປ;- ຕ້ອງແມ່ນຄົນລາວໂດຍກໍາເນີດ ແລະ ຖືຮຸ້ນຢ່າງໜ້ອຍ ຫ້າສິບເອັດສ່ວນຮ້ອຍ ຂອງທຶນຈິດທະບຽນ ໃນກໍລະນີຮ່ວມທຶນກັບຕ່າງປະເທດ;- ຜູ້ອໍານວຍການໃຫຍ່ ຫຼື ປະທານສະພາບໍລິຫານ ຕ້ອງແມ່ນຄົນສັນຊາດລາວໂດຍກໍາເນີດ;- ຕ້ອງມີສະຖານທີ່ຕ້ອງການ, ຫໍພັກ ໃຫ້ກໍາລັງຮັກສາຄວາມປອດໄພ ແລະ ຖ້າມີສູນຝຶກອົບຮົມ ຕ້ອງມີກໍາລັງຮັກສາຄວາມປອດໄພແຕ່ ສອງຮ້ອຍຄົນ ຂຶ້ນໄປ;- ຕ້ອງມີສູນວິທະຍຸຕິດຕໍ່ສື່ສານ ໂດຍໄດ້ຮັບອະນຸຍາດຈາກຂະແໜງການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ;- ຕ້ອງມີພາຫະນະຮັບໃຊ້ ເຊັ່ນ ລົດຂົນສົ່ງກໍາລັງ, ລົດສາຍກວດ ແລະ ອຸປະກອນຊ່ວຍໝູນກໍາລັງຮັກສາຄວາມປອດໄພ.

ກົດໝາຍ ແລະ ນິຕິກຳອື່ນໆ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່	ເລກທີ	ລົງວັນທີ	ໝາຍເຫດ
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ວຽກງານປ້ອງກັນຄວາມສະຫງົບແຫ່ງຊາດ	40/ສພຊ	19.12.2013	
ດໍາລັດ ວ່າດ້ວຍວິສາຫະກິດຮັກສາຄວາມປອດໄພ	138/ລບ	02.03.2020	

ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນການ ຫລື ເອກະສານທີ່ຈໍາເປັນ ຫລື ຕິດພັນ		
ຊື່	ປະເພດ	ໝາຍເຫດ
\${SUPPORT_NAME}	\${SUPPORT_TYPE}	\${SUPPORT_COMMENT}

ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສໍາລັບການຍືນຂໍເອກະສານ		
ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕິວຢ່າງເອກະສານ
\${ATTACHMENT_NAME}	\${ATTACHMENT_TYPE}	\${ATTACHMENT_FILE}

ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸ

ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕົວຢ່າງເອກະສານ
\${ATTACHMENT_NAME_RENEW}	\${ATTACHMENT_TYPE_RENEW}	\${ATTACHMENT_FILE_RENEW}

ຮູບແບບການຍືນເອກະສານ		
ການຍືນເອກະສານ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່	
ທີ່ຢູ່ຂອງພາກສ່ວນທີ່ຮັບຜິດຊອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການ ພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ (ວັນ)	8	ຖ້າບໍ່ເຫັນດີ ຕ້ອງແຈ້ງໃຫ້ຜູ້ປະກອບການຮັບຊາບເຫດຜົນ ພາຍໃນກໍານົດ 2 ວັນລັດຖະການ

ການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	
ເອກະສານມີກໍານົດອາຍຸ ຫຼື ບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸການນໍາໃຊ້ຈັກເດືອນ?
ບໍ່ມີ	36
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸໃບອະນຸຍາດ	

ຄ່າທໍານຽມສໍາລັບການຍືນຂໍເອກະສານ				
ມີຄ່າໃບຄໍາຮ້ອງ ຫຼື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການ	ຄ່າທໍານຽມທາງວິຊາການ	ຄ່າແບບຟອມ ຄໍາຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ມີ	100000.00	0.00	0.00	100000.00
Comments	ອີງຕາມເຈົ້າໜ້າທີ່ແນະນໍາ			
ຄ່າບໍລິການເພີ່ມເຕີມ				
ລາຍການຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄ່າ ເປັນຄ່າ ທໍາ ນຽມເພີ່ມເຕີມ				

ຄ່າທຳນຽມສຳລັບການຂໍຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ				
ມີຄ່າຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ ຫຼື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການ	ຄ່າທຳນຽມທາງວິຊາການ	ຄ່າໃບຄຳຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ມີ	100000.00	0.00	0.00	100000.00
ຄຳເຫັນ	ອີງຕາມເຈົ້າໜ້າທີ່ແນະນຳ			
ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ລາຍການຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄຳ ເຫັນກ່ຽວກັບຄ່າ ທຳນຽມຕໍ່ອາຍຸເພີ່ມເຕີມ				